



Promisedland Villa And Top Motel Trip

GV2-7D20007A 星期日出發
Depart Every Sunday

Day 1 SUN Departure → Taoyuan

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Tao Garden Hotel or similar

Day 2 MON Taoyuan-Nantou

Shifen Old Street ~ Jiufen ~ Gold Falls ~ Zhongshe Flower Market ~ Hot Spring (Bring your own swimsuit and swimming cap)

Shifen Old Street : Shifen Old Street is located along the the Pingxi largest train station and railways. It is not only well-known to the old buildings, but also to the unique view that trains pass by in a very closed distance. The trains often bring surprises to tourists. The streets are lined with considerable number of sky lanterns and souvenir shops.

Jiufen street : once abandoned after the mountain to dig gold, for the movie "City of Sadness" and once again flourishing, becoming the longest one of Taiwan's most lively streets, a variety of souvenirs, souvenirs and snacks, attract large numbers of tourists up the mountain shopping Do not miss the famous snack - taro round nine.

Gold Falls : Because of the spring water and the rainwater infiltration into the gold mine area of Chirkuashih and Jiofen, the falls were polluted by oxidation of the metal ore and formed a very special golden waterfalls.

Zhongshe Flower Market : Different beautiful and scaping throughout the year, Taiwan's largest tourism for the flowers, and often married couples in this wedding pictures. ●B/L/D ●Pei Kong Creak Resort or similar

Day 3 TUE Nantou-Kaohsiung

SUN moon Lake ~ E-DA World Theme Park ~ E-DA OUTLET MALL

SUN moon Lake : The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.

E-DA World Theme Park : In the Greek context, the newest and most exciting rides are located in the park. The park is divided into three major areas: the elegant city of "David City" and the romantic Greek blue and white mountain city of "Santorini". "Mountain City" and the mythical "Troy City", the park's facilities are up to 47 items, the most exquisite architectural scene of the whole Taiwan, presented in front of you. It also has the latest addition to the dynamic Taiwan facility and Asia's largest VR theme park. ●B/L/-- ●E-Da Skylark Hotel or similar

Day 4 WED Kaohsiung-Taitung

Vigor kobo ~ Buddha Memorial Center ~ V.I.P Zone ~ Liudui Hakka Cultural Park ~ Tiehua Village

Buddha Memorial Center : Built to worship buddha; !s relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world.

V.I.P Zone : V.I.P Zone which was transformed from the old house in the village of Shengxing, attracts many entrepreneurs to enter the city, and integrates various installation art and painted figures to create a new cultural highlight of Pingtung.

Tiehua Village : The tiehua village is the first official operation base of the "International Light Point Project" of the Tourism Bureau. The music

gatherings created by Taitung musicians and artists and the slow market where the land is sprouting can be said to be Taitung. The music distribution center, the grassy lawn, the tall old tree, exudes a sense of freedom and leisure. ●B/L/D ●Formosan Naruwan Garden Hotel or similar

Day 5 THU Taitung-Hulian

Brown Avenue ~ Tropic of Cancer ~ Taroko National Park ~ Eternal Spring Shrine ~ Jiuqudong Trail ~ Dongdamen Night Market ~ Promisedland Resort & Lagoon

Brown Avenue : An idyllic path in Chishang Township, Taitung County, which was popular for shooting advertisements for Braun coffee, is known as a "green paradise road." The vast green rice fields, there is no power pole on the roadside, really feel the endless, not only has a good view of the photo, but also can take the mind away from the hustle and bustle, and experience the pureness of relaxation.

Taroko National Park : Taroko is famous for its spectacular mountains and marble canyons. Cliffs and canyons stretch along Liwu River. Four million years ago, the island of Taiwan was formed by the collision of plates. After millions of years of wind erosion, the marble rocks were exposed and cut by Liwu River, creating impressive grand canyons.

Jiuqudong Trail : It is a section of the marble cliffs of the Taroko Gorge. It has been reopened after many years of closure! The beauty of the marble folds and landscapes along the way is spectacular! It is the most beautiful trail in the Taroko area.

Dongdamen Night Market : Hualien is the newest and largest tourist night market , the integration of local and international tourist night market , food and cultural characteristics of the Hualien presented here , and there are quite a number of indigenous gourmet snacks ●B/L/-- ●Promisedland Resort & Lagoon★

Day 6 FRI Hulian-Taipei

Chihsing Tan Scenic Area ~ Suhua highway ~ Brick Ark Museum ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Raoh Street Tourist Night Market

Chihsing Tan Scenic Area : The beach there has an elegant arch shape. The seawater there is clean and blue. The black stones there are crystal. From here visitors can see the great green mountains afar and the twisting highways.

Brick Ark Museum : The museum has more than one million building blocks, more than a thousand collections, from the production of raw materials and molds from building blocks, to the famous masters of Lego in the United States, exhibiting hundreds of domestic and foreign masterpieces.

101 Taipei : Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Raoh Street Tourist Night Market : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting. ●B/L/-- ●Sato-castle Wonderland or similar

Day 7 SAT Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea.



7天

理想大地頂級VILLA之旅 feat. 伯朗大道、義大世界

保證入住 世界百大酒店一晚

安排台灣特色住宿享受：溫泉度假村-在地五星級高級汽車旅館、五星級義大世界飯店。

安排入住一晚世界級特色酒店：國際水準五星級-世界百大酒店-理想大地渡假村-贈送應許之河遊船！安排特色新景點：九曲洞、伯朗大道、樂高積木博物館、勝利星村、鐵花村。安排熱門景點：九份、十份、中社花海、美人湯溫泉、義大世界主題樂園-動感VR樂園。

Day 1 SUN

接機~酒店

●桃園飯店或同級5★

出發地→桃園

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，桃園鄰近台北市，為台灣國門所在地。

Day 2 MON 桃園→南投

●早餐/午餐/獨家檳榔風味餐
●沙八渡假村或同級4★

十份~九份山城~黃金瀑布~中社花海~
美人湯溫泉(須備泳衣泳帽)

九份：曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。

黃金瀑布：金瓜石及九份產礦由於山泉水與雨水滲入，礦砂沉積溪床，水質飽含氧化的金屬礦石顏色，形成相當特別的金黃色瀑布景觀。

中社花海：一年四季皆有不同美麗造景，為中台灣最大觀光花海，並常有結婚新人在此拍婚紗留影。

Day 3 TUE 南投→高雄

●早餐/午餐/義大自理
●義大天悅飯店或同級5★

日月潭風景區~入住義大酒店~義大世界主題樂園~
動感台灣+VR樂園~義大OUTLET購物廣場~123廣場夜市

日月潭風景區：全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為「日月潭」，是古今中外遊客來台必訪景點。

義大世界主題樂園：義大遊樂世界以希臘情境式打造的義大遊樂世界，最新最刺激的遊樂設施都在裡面，全園區共分為三大區：有典雅風格的「大衛城」、浪漫希臘藍白山城的「聖托里尼山城」和充滿神話色彩「特洛伊城」，園區設施高達47項堪稱全台灣之冠最精緻的建築場景，呈現在您的眼前。並有最新增加動感台灣設施及亞洲最大VR主題樂園。

Day 4 WED 高雄→台東

●早餐/午餐/夜市自理
●金采民宿或同級

●五星高級自助早餐/貴族世家/台式料理 ●那魯灣花園酒店或同級4★

維格餅家~佛陀紀念館~勝利星村創意生活園區~
六堆客家園區~鐵花村

佛陀紀念館：佛陀紀念館為供奉佛祖的舍利子而建，是一座融合古今與中外、傳統與現代的建築，具有文化與教育、慧解與修持的功能，主館上方為世界最高108米佛像，館內並有全世界第一間素食Starbucks，相當特別。

勝利星村：勝利星村為舊房舍眷村改造而成的文青村落，吸引許多文創業著進駐，融合了各式的裝置藝術與彩繪公仔，為屏東的文化新亮點。

鐵花村：鐵花村音樂聚落為觀光局「國際光點計畫」的第一個正式營運據點，由臺東音樂人和藝術工作者共同打造的音樂聚落及在地發芽的慢市集，可說是臺東的音樂集散地，如茵的草地，高大的老樹，散發一股自在、悠然的氣息。

GV2-7D20007A

星期日出發
Depart Every Sunday

Day 5 THU 台東→花蓮

●早餐/午餐/夜市自理 ●世界百大酒店：理想大地度假村.國際5★

伯朗大道(含自行車)~金城武樹~北回歸線地標~
太魯閣國家公園~長春祠~九曲洞步道~東大門夜市~
理想大地渡假村~應許之河遊船

伯朗大道：臺東縣池上鄉的一條田園小路，因拍攝了伯朗咖啡的廣告而廣受歡迎，被譽為是一條「翠綠的天堂路」。廣大翠綠的稻田，路旁沒有一支電線桿，真真實實感受到一望無際，不僅有著拍照的好景色，更能帶著心靈遠離喧囂擾攘，親身體驗一次放鬆的純粹。

太魯閣國家公園：台灣知名國家公園，由大理石所構成的峽谷景觀，沿途的風光山色，自然的岩石皺摺，清澈的山溪水，相當美不勝收！

九曲洞：為太魯閣峽谷的一段大理石峭壁山谷，封閉多年後重新開放！沿途大理石皺摺與山水之美，蔚為壯觀！是太魯閣景色最美的步道。

東大門福町夜市：為花蓮最新最大觀光夜市，整合當地夜市與國際觀光，將花蓮美食與文化特色呈現在此，並有相當多的原住民美食小吃，來到花蓮絕不可錯過。

Day 6 FRI 花蓮→台北

●五星高級自助早餐/午餐/夜市自理 ●莎多堡奇幻汽車旅館或同級5★

七星潭風景區~蘇花高速公路~樂高積木博物館~
台北101購物中心(觀景台自費)~饒河夜市

七星潭風景區：花蓮最大最美的海岸，可欣賞太平洋風光，為花蓮最佳的踏浪撿石好去處。

樂高積木博物館：Brick Ark 台灣開設亞洲首座「積木博物館」！全館超過百萬顆積木，逾千件館藏，從積木生產原料與模具，到美國知名樂高大師作品，展出數百件國內、外大師級鉅作。

台北101：台灣第一高樓，總高度達508公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

饒河觀光夜市：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

Day 7 SAT 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉



序	行程編號	酒店*	行程名稱	出發日	團費 Tour Fare	小費 Tipping	單房差 Single Supplement
1	GV2-7D20007A	4+5★	7D 理想大地頂級VILLA 之旅 Promisedland Villa And Top Motel Trip	星期日 Depart Every Sunday	SG510	SG32	SG310

Remarks:

- 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
 - 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
 - More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- ◎ 以上報價有效期限為 2020 年 1 月 1 日至 2020 年 12 月 25 日 (出發日) 為止。
- ◎ Tour Validity : 01 Jan 2020 - 25 Dec 2020
- ◎ 春節期間不適用 2020 年 1 月 20 日~1 月 28 日(以出發日為準)
- ◎ Block Out Dates : 20 Jan 2020 28 Jan 2020

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BDH-01/08/2019)